
 آرمان ملی: شهاب الدین عزیزی خادم سال گذشته از 
اتهام همکاری با شرکت اسرائیلی تبرئه شده و از هیات رئیسه 

فدراسیون فوتبال شکایت کرده است. 
 تبرئه از اتهام 

 عزیزی خادم رئیس معزول فدراسیون پس از صعود به 
جام جهانی از سوی هیات رئیسه و به بهانه هایی چون کمک 
به پرسپولیس بدون مجوز یا مذاکره با شرکتی بلژیکی که 
احتمال ارتباط با صهیونیست ها را داشته و همچنین حذف 
استقلال و پرسپولیس از آسیا عزل موقت شد که البته از تمام 
این اتهامات تبرئه شده است. اما ماجرا چه بود: دو سال قبل و در 
زمان ریاست عزیزی خادم در فدراسیون فوتبال صحبت هایی 
در خصوص قرارداد با شرکت اسرائیلی جهت اجرایی کردن 
سیستم VAR مطرح شد. صحبت هایی که یکی از دلایل عزل 
وی توسط هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بود. رئیس فدراسیون 
فوتبال در واکنش به اینکه گفته می شود مهرعلی نایب رئیس 
اول فدراسیون در موضوع VAR نقش دارد، خاطرنشان کرد: 
»اصلًا اینگونه نیست. مسئولیت کار با من است و برخی افراد، 
حرف های بی پایه و اساس مطرح می کنند. AFC شرکت 
»هاکای« را برای اجرای VAR در نظر داشت و 14 شرکت دیگر 
مجری این سیستم هم به ایران نمی آیند. هر کسی یک مانیتور 
به کشور وارد می کند، بگوید.« در ابتدای آبان ماه سال 1400 
راستینه رئیس کمیته تربیت بدنی کمیسیون فرهنگی مجلس 
شورای اسلامی اظهار داشت: » وزیر ورزش و جوانان باید در 
باره خرید دستگاه VAR از یک شرکت هنگ کنگی وابسته به 
رژیم صهیونیستی توضیحاتی را به کمیسیون فرهنگی مجلس 
ارائه کند در غیر این صورت مجلس به وظیفه نظارتی خود عمل 
خواهد کرد، ضمن اینکه به هیچ عنوان اعمال فشارهای سیاسی 
ورزشی را به کشورمان برنمی تابیم و همان طور که بارها گفته ایم 
بر اساس آنچه که در اساسنامه فیفا آمده است احترام به قانون 
اساسی کشورها و حفظ استقلال کشورها مورد انتظار است و بر 
آن تاکید داریم.« سخنگوی قوه قضائیه توضیحاتی درباره شایعه 
عقد قرارداد فدراسیون فوتبال با یک شرکت اسرائیلی ارائه کرد. 
ذبیح ا... خداییان درباره ارتباط شرکت تأمین کننده تجهیزات 
ورودی به کشور از سوی شرکتی اسرائیلی اظهار داشت: » 
این موضوع به فدراسیون فوتبال مربوط است. کنفدراسیون 
فوتبال آسیا، فدراسیون های کشورهای مختلف را به استفاده 
از سیستم VAR در مسابقات انتخابی جام جهانی ملزم کرده 
و اگر فدراسیونی از این سیستم استفاده نکند، با محرومیت 

مواجه می شود« سخنگوی قوه قضائیه در ادامه تصریح کرد: » 
فدراسیون فوتبال کشورمان هم برای اجاره دستگاه، قراردادی 
با شرکتی بلژیکی منعقد کرد. گزارش شده که عوامل این 
شرکت، یهودی هستند و ممکن است با رژیم اشغالگر قدس 
مرتبط باشند. هنوز پرونده ای در مراجع قضائی در این باره 
تشکیل نشده، اما نهادهای امنیتی و اطلاعاتی این موضوع را 
بررسی می کنند و اگر پرونده به دستگاه های قضائی ارجاع شود، 
بررسی های لازم صورت می گیرد.« پاییز سال 1400 یکی از 
نهاد های امنیتی در دادسرای فرهنگ و رسانه از شهاب الدین 
عزیزی خادم بابت همکاری با شرکت اسرائیلی شکایت کرد. این 
شکایت در تمام طول چند ماه گذشته در حال رسیدگی بود، ولی 
هفته گذشته رسیدگی به این پرونده با صدور قرار منع تعقیب 
برای شهاب الدین عزیزی خادم مختومه شد. در بخشی از حکم 
دادگاه که به رویت رسیده، آمده است که فدراسیون فوتبال قبل 
از عقد قرارداد اطلاعی از حضور احتمالی فردی با ملیت اسرائیلی 
در آن شرکت نداشته و ضمنا قبل از عقد قرارداد با آن شرکت از 
حراست وزارت ورزش و برخی نهاد های امنیتی استعلام گرفته 
بوده بنابراین مقصر شناخته نمی شود. ضمنا با توجه به لزوم 
استفاده از تکنولوژی فدراسیون فوتبال مجبور بوده با یکی از 

1۵ شرکت تحت لیسانس فیفا قرارداد ببندد، اما 14 شرکت از 
1۵ شرکت به دلیل تحریم ها حاضر به همکاری با ایران نبودند. 

 شکایت از هیات رئیسه 
رئیس پیشین فدراسیون فوتبال در اعتراض به برکناری اش 
به قوه قضائیه شکایت کرد. شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال در گفت وگویی تلویزیونی اظهار کرد: از 
کلمه رئیس پیشین یا رئیس سابق تنفر دارم به دلیل اینکه من 
را در یک روند غیرقانونی کنار گذاشتند. من می توانم از خودم 
دفاع کنم. به نظرم این فدراسیون یک فدراسیون غیرقانونی 
است. عزلی که در یک مسیر کاملا غیرقانونی و غیراصولی رخ 
داد و به اجبار فدراسیون را از ما گرفتند. در همین خصوص ما به 
قوه قضائیه شکایت کردیم. من پیش از جام جهانی به دلیل ملی 
شکایت نکرده بودم. ایسنا اسفند سال گذشته نوشت: او درباره 
روند انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال گفت: یک فدراسیونی 
که نطفه و بنایش غیرقانونی است. آنها یک بی اعتمادی برای 
مردم ایجاد کرده اند. من فکر می کنم نمی توان راجع به جایی 
که بنایش قانونی نیست، صحبت کرد. یکسری آدم های تکراری 
که فوتبال را گرفته اند، یک سال تاب نیاوردند و فدراسیونی که 
بهترین عملکرد را داشت، با رفتاری غیراخلاقی بدون اینکه روند 
قانونی طی شود، فدراسیون را به اجبار گرفتند. رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال در پایان بیان کرد: من نمی دانم اینها چرا انقدر 
عاشق فدراسیون هستند. آن ها با افرادی بیرون از فوتبال این کار 
را کرده اند و ما هم به همین دلیل به قوه قضائیه شکایت کردیم. 

ما با سلاح قانون به جنگ بی قانونی رفتیم. 
 اولین جلسه 

اولین جلسه رسیدگی به شکایت شهاب الدین عزیزی خادم 
از فدراسیون فوتبال روز ۲۵ اردیبهشت ماه برگزار می شود. 
عزیزی خادم حالا به دلیل نقض اساسنامه رسمی و مصوب 
فوتبال که در دوره خودش به ثبت رسیده، مسئولان فدراسیون 
را به محکمه کشانده است. خبرآنلاین نوشت: او می گوید اعضای 
هیات رئیسه طبق مفاد صریح موجود در اساسنامه، با ممانعت 
از او برای استفاده از حق دفاع دچار نقض اساسنامه شدند. 
عزیزی خادم در این یک سال و نیم بارها از دخالت عواملی 
بیرون از فوتبال در رده کارشناسی سخن گفته است. قوه قضائیه 
در اقدامی بی سابقه بعد از استماع شکایت عزیزی خادم به رغم 
تهدیدهای انجام گرفته از سوی مدیران فوتبال درباره احتمال 
دخالت فیفا، خود را صاحب حق قانونی لازم برای بررسی این 

شکایت تشخیص داده است. 
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شمارش معکوس دادگاه جنجالی عزیزی خادم و مهدی تاج!

 »ادن هازارد« ستاره بلژیکی سابق تیم 
چلسی شب کابوس واری را در ترکیب 
رئال مادرید سپری کرد و باعث شد سیل 
روانه  هواداران کهکشانی ها  انتقادهای 
او شود. پردرآمدترین بازیکن لالیگا که 
ماهیانه ۲. ۲۵ میلیون یورو از رئال مادرید 
دستمزد می گیرد، شنبه شب در اتفاقی نادر 
در ترکیب اصلی تیم »کارلو آنچلوتی« در 
بازی مقابل ختافه در لالیگا به میدان رفت. 
رئال مادرید که هم اکنون با یک بازی بیشتر، 
از بارسلونا صدرنشین 11 امتیاز کمتر و از 
اتلتیکومادرید رده سومی ۲ امتیاز بیشتر 
دارد، در دربی کوچک مادرید موفق شد 

با تک گل »مارکو آسنسیو« رقیب خود را 
شکست دهد. آنچلوتی اغلب به دلیل عدم 
استفاده از هازارد ۳۲ ساله در ترکیب تیمش، 
مورد انتقاد واقع می شد اما مهاجم بلژیکی در 
۶0 دقیقه ای که برای اولین بار در ترکیب 11 
نفره رئالی ها در سال ۲0۲۳ به میدان رفت، 
دریبل و شوتی را به نام خود ثبت کرد و پنج 
بار هم توپ را لو داد. رسانه ها می گویند با 
خروج هازارد و ورود »وینیسیوس جونیور« 
به زمین مسابقه، خون تازه ای در رگ های 
خط حمله کهکشانی ها تزریق شد و آنها 
موفق به پیروزی با گل دقیقه ۷0 آسنسیو 
شدند. عملکرد ضعیف هازارد در این مسابقه 

با انتقاد تند هواداران رئال مادرید مواجه 
شد. یکی از کاربران با اشاره به بدن ناآماده 
مهاجم بلژیکی نوشت: او را به رستوران های 
مک دونالد بفرستید. یک کاربر دیگر خواستار 
کنار گذاشتن فوتبال از سوی هازارد شد و 
نوشت: پس از نمایش هازارد، من امیدوارم 
دیگر حرف هایی که می گویند او باید بیشتر 
باید بازی کند را نشنویم.  این نمایش مایه 
ننگ بود. او باید همین امشب از فوتبال 
خداحافظی کند. هازارد در سال ۲01۹ و 
پس از درخشش خیره کننده در جام جهانی 
۲01۸ روسیه که همراه با تیم ملی بلژیک 
به مقام سومی جهان رسید، با مبلغ 1۳0 

میلیون یورو به عنوان گران ترین خرید تاریخ 
باشگاه رئال مادرید راهی سانتیاگوبرنابئو 
شد اما عملکرد فاجعه باری را از خود به 
نمایش گذاشته است. قهرمان ۲ دوره لیگ 
برتر انگلیس همراه با تیم چلسی در پنج 
سال حضور خود در رئال مادرید تنها ۵4 
بار به میدان رفته و چهار گل به ثمر رسانده 
است. با وجود تلاش رئال مادرید برای جذب 
ستارگانی مانند »جود بلینگام« و »کیلیان 
امباپه« از تیم های دورتموند و پاری سن ژرمن 
و مشکلات مالی مربوط به »بازی حوانمردانه 
مالی« در این مسیر، هازارد اما گفته علاقه ای 

به ترک رئال مادرید ندارد. 

باشگاه  پیشکسوت  کلهر  محمود   
پرسپولیس در خصوص وضعیت این فصل از 
رقابت ها، این تیم را قهرمان لیگ برتر بیست 

و دوم می داند. 
 برد مقابل گل گهر 

فارس،  با  گفت وگو  در  کلهر  محمود 
درباره برد تیم پرسپولیس مقابل گل گهر 
اظهار داشت: پرسپولیس در این بازی نشان 
داد که شایسته قهرمانی است. یحیی گل 
محمدی خیلی خوب تیم های حریف را آنالیز 
می کند و این نشان از کار خوب کادر فنی 
تیم پرسپولیس است. این تیم جدا از نتیجه 
فوتبال خیلی خوبی هم ارائه می دهد و در هر 
بازی موقعیت های زیادی به وجود می آورد و 
بی دلیل نیست که این تیم صدرنشین لیگ 
برتر است و در یک قدمی قهرمانی قرار دارد. 

 دیدار با نساجی 
وی در مورد دیدار هفته پایانی پرسپولیس 
مقابل نساجی که تعیین کننده قهرمان لیگ 
است گفت: به نظر من پرسپولیس مقابل 
نساجی خیلی راحت برنده شده و قهرمان 
می شود. نساجی در بازی با تراکتور نشان داد 
که شرایط دفاعی خوبی ندارد و پرسپولیس 
می تواند از این ضعف استفاده کند. اتحاد 
بین پرسپولیسی ها بالاست و نفرات خوبی 

در این تیم بازی می کنند، اما امیدوارم غرور 
آنها را نگیرد؛ چراکه غرور کاذب متأسفانه بین 
بازیکنان ایرانی وجود دارد. همه چیز دست 
خود پرسپولیس است و با کمترین اشتباه در 
بازی با نساجی این تیم قهرمان خواهد شد. از 
نظر من ۹۹ درصد پرسپولیس قهرمان لیگ 
خواهد شد، مگر آن یک درصد که به خاطر 
غرور نتیجه دیگری رقم بخورد. پرسپولیس 
شایسته قهرمانی است و کادر فنی و بازیکنان 

بالیاقتی دارد. 
 پشت پرده 

درباره  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 
بر  مبنی  باشگاه ها  از  برخی  اظهارات 
پرسپولیس  از  پرده  پشت  حمایت های 
تصریح کرد: این حرف ها دیگر چیست؟! 
تیمی که خوب بازی می کند باید برنده شود. 
پرسپولیس تیم پرقدرتی است و مطرح کردن 
این حرف ها از سوی رقبا اصلًا قشنگ نیست. 
این مسائل نشان می دهد که آنها به دنبال 
توجیح ناکامی خودشان هستند. پرسپولیس 
با شایستگی به سمت قهرمانی می رود و اینکه 
بخواهند با این حرف ها حاشیه درست کنند، 
قشنگ نیست. کلهر خاطرنشان کرد: من 
برای آقای مورایس احترام زیادی قائل هستم 
و او را یکی از مربیان خوب خارجی که به 

فوتبال ما آمده می دانم، اما صحبت های اخیر 
او برای توجیح ناکامی است. من حرف های 
مورایس در مورد پرسپولیس را قبول ندارم. 
وقتی استقلال یا سپاهان مقابل تیم های 
پایین جدول نتیجه نمی گیرند چه ربطی به 
پرسپولیس دارد؟ این حرف ها برای پوشش 
گذاشتن روی ناکامی خودشان است، وگرنه 
لیاقت داشته که صدرنشین  پرسپولیس 
لیگ است و این طور نیست که حمایتی شده 
باشد. وقتی استقلال نمی تواند نفت آبادان 
را در تهران شکست دهد یا سپاهان مقابل 
ملوان در اصفهان مساوی می کند، دلیلش 

پرسپولیس است؟
 عملکرد پرسپولیس 

درباره  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 
نظرش در خصوص پرسپولیس این فصل 
گل  یحیی  نمره  داشت:  اظهار  چیست، 
محمدی نمره قبولی است، حتی اگر با 
پرسپولیس قهرمان نشود؛ چراکه مشکلات 
زیادی در همه این سال ها در پرسپولیس 
وجود داشته و او با این تیم شاهکار کرده 
است. همین دو سه سال پیش بود که با وجود 
مشکلات زیاد مدیریتی، او پرسپولیس را 
به فینال آسیا رساند. کادر فنی پرسپولیس 
با تجربه است و این تیم را یک بار دیگر در 

آستانه قهرمانی قرار داده اند. شاید در دو 
سه بازی هم ضعف هایی وجود داشته که 
این موضوع طبیعی است؛ چراکه یک تیم 
نمی تواند کل فصل روند رو به بالا داشته باشد 
و گاهی یک تیم دچار افت می شود. من اعتقاد 
کاملی به یحیی گل محمدی دارم؛ چراکه 

مربی خوبی است. 
 حذف از آسیا 

وی در خصوص اینکه گفته می شود علاوه 
بر استقلال، پرسپولیس هم در آستانه حذف 
از آسیا قرار گرفته، گفت: این مشکلات از 
سال های قبل وجود داشته و ما همیشه 
آن را فریاد زدیم اما کسی نشنید. وقتی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا می بیند که تیم های 
ما هنوز مجوز حرفه ای شدن ندارند، کاری 
ندارد که آنها چند قهرمانی دارند. باید ساختار 
فوتبال را درست کرد و کسانی در رأس کار 
باشند که مشکلات را درست کنند. واقعا 
حیف است پرسپولیس از آسیا حذف شود. 
سال گذشته استقلال و پرسپولیس از آسیا 
حذف شدند و الان هم هر دو تیم شرایط 
نگران کننده ای دارند، اما امیدوارم که این 
مسائل برطرف شود، چون حیف است که 
پرسپولیس با این همه ستاره در آسیا حضور 

نداشته باشد. 

سیل کنایه ها روانه هازارد شد؛ او را به مک دونالد بفرستید!

کلهر: 99 درصد پرسپولیس قهرمان لیگ می شود

  کوتاه 
تسنیم: جلسه کارگروه عالی نظارت بر مسابقات با حضور 
رئیس فدراسیون فوتبال، نایب رئیس دوم فدراسیون و 
سرپرست سازمان لیگ فوتبال برگزار شد. به گزارش  روابط 
عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، جلسه کارگروه عالی 
نظارت بر مسابقات با حضور مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال، منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال، 
محمدرضا کشوری فرد سرپرست سازمان لیگ، هدایت 
ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال، محمدحسین حمیسی 
رئیس حراست فدراسیون، علی تارقلی زاده رئیس دپارتمان 
بین الملل فدراسیون، خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران، 
حسن زاده رئیس کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، سهیل 
مهدی مدیر مسابقات، حجت ا... بهمنی مدیر روابط عمومی و 
امور فرهنگی و مهرداد شفیعی مسئول لیگ یک برگزار شد. 
این جلسه با توجه به اهمیت مسابقات هفته پایانی در تعیین 
تیم قهرمان و دیگر تیم سقوط کننده لیگ برتر و همچنین 
مسابقات لیگ یک برگزار شد، همچنین در مورد نحوه 
برگزاری مطلوب تر مسابقات و نحوه برگزاری جشن قهرمانی 
احتمالی در دو استان کرمان و مازندران در پایان مسابقات 

لیگ برتر بحث و گفت وگو شد. 
فارس: بحث برگزاری مجمع باشگاه پرسپولیس این روزها 
باعث شده تا اخبار ضد و نقیضی در خصوص آن به گوش 
برسد. پیش از این سازمان خصوصی سازی در نظر داشت 
مجمع را در تاریخ ۳0 اردیبهشت برگزار کند، اما وزارت 
ورزش و جوانان به عنوان رئیس مجمع این باشگاه قصد 
چنین کاری ندارد و آنها می خواهند این مجمع بعد از لیگ و 
بازی های جام حذفی انجام شود تا تغییر و تحولات احتمالی، 
باعث برهم خوردن تمرکز سرخ پوشان نشود. در این باره 
امروز هم پولادگر معاون قهرمانی وزارت ورزش از برگزاری 
این مجمع پس از پایان لیگ برتر و جام حذفی خبر داد. در 
این باره اما موضوعی مغفول مانده و این است که چه فردی 
از باشگاه سرخ پوشان درخواست برای برگزاری مجمع کرده 
است؟ طبق اساسنامه، رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
با هماهنگی رئیس مجمع باید درخواست برگزاری مجمع 
را بدهد، اما طبق پیگیری ها، حسین شهریاری رئیس 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس هیچ درخواستی برای 
برگزاری مجمع این باشگاه نداده و این موضوع، نکته مهمی 
است. باید دید که سازمان خصوصی سازی که اصرار به 
برگزاری مجمع در ۳0 اردیبهشت است با درخواست چه 

شخصی قصد دارد این مجمع را برگزار کند. 

بیــن المــلل 
    شنبه شب برای روملو لوکاکو شبی به یاد ماندنی بود، چرا 
که او درست در سی امُین سالروز تولدش، دو گل از 4 گل پیروزی 
تیمش مقابل ساسولو را به ثمر رساند و سهم بسزایی در ثبت 
این پیروزی مهم برای نراتزوری داشت. او در حالی در ترکیب 
اصلی اینتر قرار گرفت و خوش درخشید که هفته گذشته در 
بازی رفت دربی دلامادونینا در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا نیمکت نشین بود هرچند که اینتر آن بازی را ۲ بر صفر برد. 
با وجود نمایش تماشایی اش برابر ساسولو، لوکاکو ممکن است 
برای بازی سه شنبه شب مقابل اینتر دوباره نیمکت نشین شود 
اما او می گوید با این موضوع مشکلی ندارد اگر نیمکت نشینی اش 
باعث موفقیت تیم شود. مهاجم بلژیکی به شبکه اسکای اسپورت 
ایتالیا گفت: خوشحالم. ما بازی را بردیم. این بازی برای ما بسیار 
مهم بود چون هر بار که در خانه مقابل ساسولو بازی می کردیم، 
آنها برای ما مشکل ساز می شدند. سرمربی گفته بود که این 
بازی برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان سرنوشت ساز است. 
تیم ما الان روی فرم است و اخیراً بازی های فراوانی را برده ایم و 
می خواهیم این روند ادامه داشته باشد. لوکاکو در پاسخ به این 
سؤال که آیا با توجه به بازی اش مقابل ساسولو شایسته حضور در 
ترکیب اصلی برابر میلان است، تأکید کرد: البته تمام بازیکنان 
دوست دارند در ترکیب اصلی قرار داشته باشند اما این سرمربی 
است که باید بازیکنان تیم را انتخاب کند. همان گونه که همیشه 
گفته ام، مهم ترین چیز موفقیت اینتر است و من هم حاضرم برای 
موفقیت آن هر کاری انجام دهم. پیروزی مقابل ساسولو هفتمین 
برد متوالی اینتر در تمامی رقابت ها بود که به این تیم اجازه داد 
با سبقت گرفتن از لاتزیو به رده سوم جدول سری A صعود کند. 

 
 

   جوانان 
مهدی رحمتی که امسال بیش از ۱۵ بازیکن 
از تیم های جوانان و امید آلومینیوم اراک به تیم 
بزرگسالان دعوت کرد که آخرین نفر بهرام گودرزی 
۱۸ ساله بود که در دیدار برابر نفت مسجدسلیمان 

حدود ۲۵ دقیقه شانس بازی پیدا کرد. 

 عملکرد  
 تیم تراکتور در حالی مقابل نساجی موفق به 
کلین شیت شد که در این بازی هادی محمدی محروم 
بود و به جای او سیدمحمد حسینی زوج خود را با آرش 
قادری تشکیل داد. آرش قادری یکی از بازیکنانی بود که 

عملکرد خوبی برابر نساجی داشت.  

              جشن 
برج های شهر دبی در شب قهرمانی شباب الاهلی 
به رنگ پرچم این باشگاه درآمدند. یاران نوراللهی که 
با اختلاف سه امتیازی توانستند به قهرمانی در فصل 
-۲۳ ۲۰۲۲ لیگ برتر امارات برسند، جشن قهرمانی با 

شکوهی در حضور تماشاگران شان برپا کردند. 

ت
شــ

س نو
عک

حذف قهرمان المپیک از رنکینگ  
فدراسیون جهانی تیراندازی

ایسنا: در جدیدترین رده بندی فدراسیون 
جهانی تیراندازی نام بسیاری از تیراندازان 
ایرانی حذف شده است. دیروز مسابقات 
تیراندازی جام جهانی باکو با پیگیری ماده 
تفنگ سه وضعیت به پایان رسید و فدراسیون 
جهانی جدیدترین رنکینگ تیراندازان را اعلام 
کرد. طبق جدیدترین رده بندی فدراسیون 
هانیه  تنها  می(   1۳ ( تیراندازی  جهانی 
رستمیان در ماده تپانچه ۲۵ متر در بین 10 
نفر برتر رنکینگ جهانی قرار دارد. بهترین رتبه 
تپانچه بادی مردان ایران هم متعلق به سجاد 
پورحسینی است که در رده هجدهم قرار دارد. 

خارج ازمستطیل سبز

 جدایی سامان قدوس  
از برنتفورد قطعی شد

سامان قدوس در پایان فصل -۲۳ ۲0۲۲ 
برنتفورد را ترک می کند و از اول جولای بازیکن 
آزاد می شود. به گزارش باشگاه برنتفورد، سامان 
قدوس به روزهای پایانی حضورش در برنتفورد 
نزدیک می شود و به نظر می رسد او به دنبال 
نشان دادن خود در هفته های باقی مانده است 
تا بتواند پیشنهاد خوبی برای فصل بعد داشته 
باشد. زنبورها )لقب تیم فوتبال برنتفورد( 1۶ 
ماه هافبک ملی پوش ایرانی را دنبال کردند تا 
اینکه در سپتامبر ۲0۲0 او را ابتدا به صورت 
قرضی به خدمت گرفتند و در ژانویه به طور 

دائم به این تیم پیوست. 

خبـــــر

لیگ امسال می توانست جذاب تر از این شود

لیگ امسال می توانست جذاب تر از این شود. برخی تیم ها 
اگر برنامه ریزی خوبی داشته باشند می توانند مسابقات لیگ را 
بهتر کنند. تیم هایی مانند تراکتور، ذوب آهن و فولاد خوزستان 
پتانسیل بالایی دارند تا به تیم ملی کمک کنند. خوزستان 
پتانسیل زیادی در فوتبال دارد، اما متاسفانه این فصل شاهدیم 
که دو تیم خوزستانی در حال حذف شدن از لیگ برتر هستند. 
به دلیل ظرفیت بالای تمام مناطق مختلف ایران، استعداد های 
زیادی داریم که اگر این پنانسیل  بهتر مدیریت شود و بهتر از این 
استعداد ها استفاده کنیم مسابقات لیگ برتر جذاب تر هم خواهد 
شد. فوتبال یک رشته تخصصی است، چون با نیروی انسانی سر 
و کار داریم باید از این بخش شناخت کامل داشته باشیم. با 
توجه به توان فکری و ذهنی بازیکنان باید به گونه ای کار کنیم 
که برای حضور در شرایط سخت همچون اتفاقات مختلف و 
آسیب دیدگی های بلندمدت آماده شوند. مدیریت فوتبال ایران 
مدیریت تخصصی ورزشی در فوتبال نیست تا زمانی که فوتبال 
را به صورت تخصصی اداره نکنیم و بیشتر از آن چیزی که باید 
نتیجه بگیریم، هزینه می کنیم، این معضل در فوتبال وجود دارد 
و خروجی مناسبی نداریم. یک روز به یکی از مدیران فوتبال 
گفتم که متاسفانه مشکل فوتبال ایران این است که از پشت 
میز اداره می شود. پشت میز نشستن عیبی ندارد، اما اینکه فقط 
بخواهد روی کاغذ نگاه کند و بعد برنامه ریزی کند، قطعاً بازیکن 
داخل زمین را درک نخواهد کرد و نمی تواند خروجی لازم را به 
دست آورد. راس فوتبال می تواند یک مدیر باشد و کارش را به 
درستی اجرا کند، اما مهم این است که کسانی که در لایه های 
اجرایی حضور دارند فوتبالی باشند، دوره مدیریتی را گذارنده 

باشند و درد بازیکنان در شرایط مختلف را بدانند. 

ابراهیم اسدی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص عملکرد شاگردان یحیی گل محمدی 

در لیگ برتر صحبت کرد. 
  درباره پیروزی ۴ بر صفر تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل گل گهر سیرجان چه 

نظری دارید؟
 پرسپولیس در این دیدار شرایط بسیار خوبی 
برای پیروزی پرگل داشت و با انگیزه و روحیه 
بالا نتیجه عالی را به نفع خودش تمام کرد. 
بازیکنان در این دیدار، بازی روان و بااقتداری را 
ارائه کردند و هواداران نیز از این تیم قدرتمند 
که در صدر جدول قرار دارد جانانه حمایت 
کردند. پرسپولیس از هر لحاظ انسجام تیمی 
بسیار ایده آلی دارد و همه اعضا از مدیریت، کادر 
فنی و بازیکنان در کنار هواداران قدرتمندانه به 

سمت قهرمانی در لیگ برتر حرکت می کنند. 
  نظر شما در مورد دیدار هفته سی امُ 
قائمشهر  در  نساجی  با  پرسپولیس 

چیست؟
 پرسپولیس در بازی های آخر نشان داد 
که برای قهرمانی در لیگ برتر اعتماد به نفس 
زیادی دارد. نساجی یک حریف سرسخت 
اما مطمئنم  است،  دیدار هفته سی اُم  در 
پرسپولیس آخرین قدم را هم محکم برمی دارد 
و قهرمان خواهد شد. با اینکه پرسپولیس در 
حدود ۹۹ درصد قهرمانی را به نام خودش ثبت 
کرده است، اما با این تفاسیر، هفته آخر بسیار 
سخت است، چون سپاهان حریف خوبی است 
و تا آخرین لحظه برای قهرمانی خواهد جنگید. 
  هفته پایانی سپاهان و پرسپولیس 

به دنبال قهرمانی هستند!
 هر دو تیم در هفته  سی اُم خارج از خانه 
بازی خواهند کرد. سپاهان با مس در کرمان 
دیدار می کند و هر دو تیم به امتیازات کامل 
نیاز دارند. رقابت در دو شهر کرمان و قائمشهر 
خیلی جذاب خواهد شد. نساجی تیم دست و پا 
بسته ای نیست و بازیکنان خوبی دارد. بازیکنان 
پرسپولیس و گل محمدی هر چه قدرت و توان 
دارند باید بگذارند تا نساجی را در این بازی 
خارج از خانه شکست بدهند و جام قهرمانی را 
بگیرند. پرسپولیس باید در نیمه اول کار را تمام 
کند و آخرین ضربه را محکم بزند تا با اقتدار 
قهرمان شود. پرسپولیس در بازی های قبلی 
نشان داده که در نیمه دوم بازی بسیار روان تر و 

تاکتیکی تری را ارائه می دهد. 
   درباره گروه بندی تیم ملی فوتبال 
ایران در جام ملت های آسیا چه نظری 

دارید؟
 تیم ملی در گروه خوبی قرار گرفت و می تواند 
از گروه خودش صعود کند. هواداران فوتبال 
در ایران توقع زیادی از تیم ملی ایران دارند و 
انتظار دارند که بعد از صعود از گروه، بتوانند در 
مراحل بالاتر به سمت قهرمانی حرکت کنند. 
قهرمانی در آسیا کار بسیار سختی است، اما امیر 
قلعه نویی، سرمربی تیم ملی تجربه خوبی در 

جام ملت ها داشته است. 

سیدهادی طباطبایی
کارشناس فوتبال 

اسدی: 
 پرسپولیس 

 اعتماد به نفس 
زیادی دارد 


